
Beste heer Wijkhuisen (Henk), 

 

De parkeerplaats bij het tennispark WOC is klaar en de komende weken (iets vertraagd door het  

Coronavirus) zal de oplevering plaatsvinden.  

Gaarne willen wij aandacht vragen voor het burgerparticipatieproces. 

 

Zowel bij de aanvraag door het WOC als bij de nadere uitwerking om tot de omgevingsvergunning te 

komen, hebben wij nauw samengewerkt met uw toenmalige medewerker X. Het was heel prettig om 

met X samen te werken en hij informeerden ons steeds en hij stond open voor suggesties. Zoals u 

van ons gewend bent proberen wij uit procedures te blijven en mee te denken. Vele van onze 

suggesties zijn verwerkt in de omgevingsvergunning, hetgeen bekend is bij wethouder Heijink. 

Ongeveer gelijktijdig met het verlenen van de omgevingsvergunning ging X weg bij de gemeente 

Bloemendaal. Wij hebben toen een zeer lovende brief geschreven aan de gemeente en deze is nog 

gebruikt bij X zijn afscheid. 

 

Vervolgens kwam er een kleine kink in de kabel toen de herplant aan de orde kwam. Tijdens de 

hoorzitting heeft X van de Sector Groen aangegeven, nog een nader veldonderzoek te willen doen 

naar de afmetingen en de benodigde ruimte voor de herplant. E.e.a. heeft geleid tot een aanpassing 

van de bouwtekening, daar de eerste versie ten kosten zou gaan van ongeveer 7 parkeerplaatsen. 

Wij waren zeer content met deze interventie. 

 

Vervolgens kwam de tweede fase, namelijk de realisatie van de herinrichting van de parkeerplaats. 

Rondom het voormalige kantoor van PW waren 24 parkeerplaatsen waar niemand last van had als 

aldaar bij een grote toeloop 's avonds (toernooien) of in het weekend (ook veel trimmers/fietsers) 

werd geparkeerd. Door de verkoop van dit pand vervielen deze 24 parkeerplaatsen. Door uw 

medewerker X is vervolgens een tekening gemaakt van deze herinrichting en is er een kostenraming 

gemaakt, ad. €90.000,--. Het aantal parkeerplaatsen zou van ongeveer 30 naar 50 gaan. Iets minder 

dan het verlies van de 24 parkeerplaatsen rondom het kantoorpand, maar dit was het meest 

haalbare. 

 

Vervolgens komt dan de raadvergadering over de begroting. Ook toen moest de gemeente al 

bezuinigen en niet alles kon neer. De eerlijkheid gebied te zeggen, dat wij hem behoorlijk hebben 

knepen. Dit ondanks de toezegging van de wethouder, want uiteindelijk gaat de raad over het 

budget. Ook hier probeerden wij weer mee te denken en gaven wij aan, dat de herinrichting van de 

toegangsweg dan niet behoefde en het daardoor goedkoper werd. Achteraf was het niet zo handig 

om te treden in het proces van wethouder Wijkhuisen. Wij waren enorm blij met het betoog, dat X 

(gesteund voor Henk) toen gehouden heeft, om toch de volledig beoogde herinrichting door te laten 

gaan. Uiteindelijk was er een krappe meerderheid die vóór stemden. Hierbij dient vermeld te worden 

dat de tegenstemmers wel voor de mindere variant gingen, dus wel voor meer parkeerplaatsen. 

 



Ook hier moeten wij zeggen, dat wij ontzettend fijn hebben samengewerkt met X. Hij verstrekte ons 

alle onderliggende tekeningen, stond open voor suggesties en wij kregen direct een reactie als wij 

een vraag hadden. Wij weten dat hij niet alleen een goed contact met ons had, maar ook met 

architect Hulsker van het WOC. Alle lof derhalve. Wij hebben nog twee suggesties aan X meegegeven 

en hij bekijkt die bij het opleveringsgesprek. 

 

Dan de beoogde en toegezegde herplant. Zowel de parkeerplaats, als de nieuwe (verhoogde) 

tennisvelden met de nieuwe hekken zien er schitterend uit. Heel goed dat de Coronabeperkingen 

voor een gedeelte zijn opgeheven, waardoor tennis weer mogelijk is. Momenteel is het wel wat kaal. 

Wij laten de herplant verder over aan het WOC en de Sector Groen van de gemeente. Met name de 

SVVM heeft daarvoor betoogd en wij gaan er vanuit dat zij wel toezien op een goede herplant. 

Nogmaals, wij zijn zeer tevreden met onze inzet in dit geheel, namelijk de herinrichting van de 

parkeerplaats en de uitbreiding van het aantal parkeervakken. De laatste tijd werd er meer bij ons 

geparkeerd (ook doorwandelaars/Corona) en wij gaan er vanuit dat men nu ook de parkeerplaats bij 

het WOC weer weet te vinden. 

Tot slot zijn wij verheugd te melden dat X (vrz. WOC) heeft toegezegd, dat de luidspeakers niet meer 

onze kant gericht zullen zijn.  

Bij een toernooi waren deze letterlijk te verstaan in onze achtertuin.  

Derhalve, ook hier weer diverse buurtbewoners tevreden. 

 

Kortom, een voorbeeld zoals burgerparticipatie o.i. zou kunnen en moeten en dan is er op het eind 

alleen maar tevredenheid. Dank daarvoor. 

 

Met vriendelijke groet, (namens de groep van 10 bewoners) 

 

(i.a.a. de raadsleden en in BCC aan de buurtbewoners/WOC). 

 


